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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak,
azOrszággyűlés elnökének

Helyben

	

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli
kérdést kívánok intézni a Nemzetgazdasági Minisztériumot vezető miniszterhez, mint a
tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Mekkora összeget költ az adófizet ők pénzéből a kormány az újabb rezsicsökkentésre? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr !

A bejelentett újabb rezsicsőkkentés miatt a távhőszolgáltatók, több milliárd forintos ismétel t
kompenzációra számítanak. Ahogy a korábbi intézkedésnél, úgy most is a központ i
költségvetés terhére fogják a távhőszolgáltatók olcsóbban biztosítani a fűtést és a meleg vizet
a lakosság számára. A Jobbik teljes mértékben elkötelezett a közművek állami kézbe val ó
visszavételét és a közműdíjak csökkentését érintően. Mindemellett a jellemzően
önkormányzati kézben lévő távhőszolgáltató cégekre hatást gyakorló intézkedések, a
következő kérdéseket vetik fel :

Mekkora összegű volt az első rezsicsökkentés utáni kompenzáció összesen?
Tételesen mely távhőszolgáltató cégek részesültek támogatásban és mekkor a
volt a részükre biztosított összeg ?
A kormány előzetes számításai alapján hány milliárd forintba fog kerülni a z
újabb rezsicsökkentés ?

Szíves válaszát várom, amelyet előre is köszönök!

Budapest, 2013 . október 02 .

Tisztelettel:

Volgféf János
obbik
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